



Labella **bio**



Située en Andalousie depuis 2010, Frutas Goostar est installée au cœur même de la production de fruits et légumes espagnols.

Notre équipe de commerciaux passionnés accompagne les producteurs au quotidien pour :

- développer ensemble le maintien d'une agriculture durable et engagée
- veiller à la rentabilité économique des terres de production
- proposer une offre cohérente et large
- maintenir la qualité "haut de gamme" des produits
- garantir une rémunération équitable aux producteurs
- assurer un prix raisonnable aux consommateurs

La recherche des "meilleurs produits, des meilleures variétés, aux meilleures saveurs, aux meilleurs moments" se traduit par une offre de produits savoureux, hautement sélectionnés, minutieusement travaillés et confectionnés, et distribués en exclusivité par Frutas Goostar.

NOS CERTIFICATIONS

Pour Frutas Goostar, garantir la sécurité et la satisfaction de nos clients est primordial. Pour plus de transparence et une meilleure traçabilité, nous sommes certifiés par trois organismes reconnus au niveau européen :



Located in Andalusia since 2010, Frutas Goostar has settled itself at the heart of the fruits and vegetables Spanish production.

Our passionate sales team supports daily the farmers in order to :

- develop together the maintenance of sustainable and committed agriculture
- ensure the economic profitability of the land of our producers
- offer a coherent range of products
- maintain a "top of the line" quality of our products
- ensure a fair income to the farmers
- and a reasonable price to consumers

Our search for "the best products, the best varieties, the best flavors at the best times" is proven by a range of flavourful fruits and vegetables that are highly selected, meticulously worked and distributed exclusively by Frutas Goostar.

OUR CERTIFICATIONS

At Frutas Goostar, guaranteeing the safety and satisfaction for our customers is essential. For more transparency and a better traceability, we are certified by 3 organizations recognized at the European level

LA MARQUE LABELLA BIO

Manger **bio** c'est diversifier son alimentation et redécouvrir le goût des aliments par la consommation de fruits et légumes de **saison**, de **savoir** et de **qualité optimale**.

Notre vision est de développer une marque **écologique** avec une croissance soutenue, qui renforce notre compétitivité, l'innovation et l'engagement avec l'environnement, nos producteurs et nos clients.

Labella bio c'est aussi la **qualité** et la **confiance** qui vise à sécuriser les consommateurs dans leurs achats de fruits et légumes bio.

THE LABELLA BIO BRAND

Eating **organic** food is a way to diversify one's diet and rediscover the taste of food by consuming **seasonal**, **flavorful** and **quality** fruits and vegetables.

Our vision is to develop an **ecological** brand with sustained growth, which strengthens our competitiveness, innovation and commitment to the environment, our producers and our customers.

"**Labella bio**" also refers to the **quality** and the **confidence** which aims to secure the consumers in their purchases of organic fruits and vegetables.

















NOTRE GAMME DE LÉGUMES BIOLOGIQUES D'ESPAGNE

OUR RANGE OF ORGANIC VEGETABLES FROM SPAIN


Choisir les légumes Labela Bio, c'est opter pour une garantie de fraîcheur et d'homogénéité.

Choosing the Labela Bio Vegetables is a guarantee of getting freshness and homogeneity

Labela  bio		J	F	M	A	M	J	J	A	S	O	N	D
AUBERGINE NOIRE 		●	●	●	●	●	●	●		●	●	●	●
AUBERGINE RAYÉE 		●	●	●	●	●					●	●	●
BROCOLI 		●	●	●	●	●	●				●	●	●
CONCOMBRE LONG 		●	●	●	●	●	●				●	●	●
COURGETTE 		●	●	●	●	●	●	●		●	●	●	●
HARICOTS VERTS/PLATS 		●	●	●								●	●
MINI-CONCOMBRE 		●									●	●	●
POIVRONS R/J/V 		●	●	●	●	●	●	●		●	●	●	●
TOMATES ALLONGÉES 		●	●	●	●	●	●			●	●	●	●
TOMATES CERISES GRAPPES 		●	●	●	●					●	●	●	●
TOMATES CERISES COULEURS 		●	●								●	●	●
TOMATES GRAPPES 		●	●	●	●	●	●				●	●	●
TOMATES REBELLION 		●	●	●	●	●					●	●	●

NOTRE GAMME DE FRUITS
BIOLOGIQUES D'ESPAGNE

OUR RANGE OF ORGANIC
FRUITS FROM SPAIN

Labella ⁺ bio	J	F	M	A	M	J	J	A	S	O	N	D
CITRON 	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●	●
ORANGE 	●	●	●	●	●	●				●	●	●
CLÉMENTINE/MANDARINE 	●	●	●							●	●	●
POMELO 	●	●	●							●	●	●
CITRON VERT 						●	●	●	●	●		
KAKI 	●	●								●	●	●
GRENADE 	●								●	●	●	●
AVOCAT 	●	●	●	●	●	●		●	●	●	●	●
MANGUE 								●	●	●	●	●
ABRICOT 						●	●	●				
PÊCHE 						●	●	●	●			
PÊCHE PLATE 						●	●	●	●			
NECTARINE 						●	●	●	●			
PRUNE 								●	●			
MELON 							●	●	●			
PASTÈQUE 						●	●	●	●	●		
MINI-PASTÈQUE 						●	●	●	●	●		

TÉMOIGNAGES DE PRODUCTEURS

TESTIMONIALS FROM OUR PRODUCERS

Notre proximité avec les producteurs nous permet de les accompagner au quotidien, en veillant à la rentabilité économique de leurs terres et en maintenant la qualité "haut de gamme" de nos produits.

Grâce à notre travail collaboratif, nous proposons à nos clients des produits savoureux, sélectionnés avec soin et à des prix raisonnables.

Because we work so closely with our farmers, we can support them daily and make sure of their economic profitability and of the "top of the line" quality of their products.

We also are able to offer a wide range of flavorful products, carefully selected and with reasonable prices thanks to our collaborative work with them.



« CELA FAIT MAINTENANT 4 ANS QUE NOUS TRAVAILLONS POUR LA MARQUE LABELLA BIO LES MEILLEURES VARIÉTÉS ET LES MEILLEURS PRODUITS BIOLOGIQUES. NOUS ESPÉRONS QUE CE TRAVAIL ET CETTE COLLABORATION PERDURE EN CETTE NOUVELLE ANNÉE ET CELLES À VENIR. »

" WE HAVE BEEN WORKING WITH LABELLA BIO FOR 4 YEARS ON THE BEST ORGANIC PRODUCTS AND VARIETIES. WE HOPE THIS WORK AND COLLABORATION WILL LAST FOR MANY YEARS TO COME. "

ISODORO SANCHEZ BOYE



"LA MARQUE LABELLA BIO REFLÈTE LES EFFORTS ET L'IMPLICATION QUE NOUS METTONS POUR CULTIVER DES PRODUITS DE HAUTE QUALITÉ ! ELLE NOUS AIDE À METTRE EN VALEUR NOS PRODUITS SUR LE MARCHÉ"

"LABELLA BIO REFLECTS THE EFFORTS AND DEDICATION WE PUT INTO GROWING HIGH QUALITY PRODUCTS! THE BRAND HELPS US SHOWCASE OUR PRODUCTS ON THE MARKETS."

RUBEN RODRIGUEZ SEGURA

Labella bio

Iris GIL MENA

Département commercial / Achat et Vente de fruits et légumes biologiques
Sales Department / Buying & Sales of organic fruits and vegetables

Mobile : +33 6 69 33 32 44
email : igilmena.labella@gmail.com

Frutas Goostar S.L
Calle Chillida, 4 , Oficina 10 , Centro de Negocios Carrida Plaza, 04740 Roquetas de Mar , ESPAÑA
Tel : (00)34950501194 | frutasgoostar@gmail.com | www.frutasgoostar.com



Frutas Goostar



Frutas Goostar SL